



天主教海星幼稚園 學校導賞日

為讓家長對本校的學習環境及多姿多采的校園生活有更多的認識和瞭解，本校將於下列日期舉辦學校導賞日，歡迎家長及幼兒參加。詳情如下：

對象：2023-24年度入讀K1的家長及幼兒
(每個家庭只限3人，包括幼兒)

日期：8/10、22/10及29/10/2022(星期六)

*亦歡迎家長致電預約其他時段到園參觀

時間：每組約45分鐘

形式：小組形式進行

內容：學校及課程簡介、參觀校舍


報名辦法：致電本校校務處報名(電話：2558 8836)

備註：

- 1.各參加者必須符合衛生署「疫苗通行證」要求，方可進入學校參與活動。(必須已接種三劑疫苗 / 以教育局對所有進入校園的人士就疫苗通行證作出的最新安排為準，12歲以下兒童可獲豁免。)
- 2.進入學校前必須完成防疫程序，包括：掃描本校安心出行二維碼、佩戴口罩、量度體溫、以消毒搓手液清潔雙手。
- 3.於出席活動前必須填寫健康申報表。(幼兒無須填交)
- 4.學校會按疫情狀況及教育局指引調整活動安排，敬請家長留意！

地址：香港柴灣柴灣道200號4-5樓

電話：2558 8836





Star of the Sea Catholic Kindergarten Campus Tour

To enable parents to learn and understand more about our school's learning environment and the fruitful school life, our school will hold campus tours on the following dates. Details are as follows:

Target:	Parents and children who are going to enroll as K1 students in 2023-24 School Year (Limited to 3 persons per family, including the young child)
Date:	8/10、22/10 and 29/10/2022 (Sat) *Parents are also welcomed to reserve other time slots over the phone
Time:	45 minutes per group
Format:	In small groups
Content:	Brief introduction to the school and curriculum, tour of the school premises
Application method:	Register via the school office Tel no. (Tel: 2558 8836)

Remarks:

1. Participants must meet the requirements of the Department of Health's "Vaccine Pass" before entering the school to participate in the activities. (Participants must have received three doses of vaccine / subject to the latest arrangement of the EDB on the vaccination pass for all school entrants, children under 12 years old will be exempted.)
2. Epidemic prevention procedures must be completed before entering the school, including: scanning the school's "LeaveHomeSafe" QR code, wearing a mask, checking temperature, and cleaning hands with hand sanitizer.
3. A health declaration form must be completed before attending the activity. (Toddlers are not required to fill in the form.)
4. Please be informed that the school will adjust the activity arrangements according to the epidemic situation and the EDB's guidelines.

Address: 4&5/F, 200 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong
Tel: 2558 8836

